

Juhayna Food Industries	جهينه للصناعات الغذائية
Subject : Annex to the Summary of the Resolutions of the Ordinary General Assembly on 28th April 2026	الموضوع : بيان الحاقى لمخلص قرارات الجمعية العامة العادية بتاريخ 28 أبريل 2026
Cairo, Egypt, 30th, April, 2026	القاهرة في 30 أبريل 2026
Disclosure Department	إدارة الإفصاح
Greetings,	تحية طيبة وبعد ،،،
<i>With reference to the summary of the Ordinary General Assembly resolutions published on April 29, regarding the meeting held on April 28, we wish to note the following:</i> 1) The Ordinary General Assembly rejected the discussion of the motion submitted by the representative of Baladna Company to remove the company's Board of Directors. 2) The Ordinary General Assembly rejected the request submitted by one of the shareholders (Baladna Company) to include a proposal for nominating a representative of Baladna Company for membership on the company's Board of Directors, due to the request's violation of the regulatory rules stipulated in Law No. 159 of 1981, its Executive Regulations, and the controls contained therein.	بالإشارة لمخلص قرارات الجمعية العامة العادية المنشور يوم 29 ابريل و التي انعقدت بتاريخ 28 ابريل ننوه الأتي: 1- رفضت الجمعية العامة العادية مناقشة الطلب العارض من ممثل شركة بلدنا بعزل مجلس ادارة الشركة. 2- رفضت الجمعية العامة العادية الطلب المقدم من احد المساهمين/ شركة بلدنا بأدراج طلب ترشيح ممثل شركة بلدنا لعضوية مجلس ادارة الشركة وذلك لمخالفة القواعد المنظمة بالقانون ١٥٩ لسنة ١٩٨١ ولائحة التنفيذية وما تضمنته من ضوابط.
Best Regards, Juhayna Food Industries	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،، جهينه للصناعات الغذائية

Head of Investor Relations

Karim Ibrahim

Karim Ibrahim



Polygon 2 - Sodic West
Sheikh Zayed - Giza - Egypt
Tel: (+202) 38271000 - 16620

juhayna.com

بوليجون ٢ - سوديك ويست
الشيخ زايد - جيزة - مصر
هاتف: ٣٨٢٧١٠٠٠ (+٢٠٢) - ١٦٦٢٠